
Referat. Generalforsamling i Foreningen Kulturhuset Rampelys. 

Tirsdag den 18. marts 2025 kl. 19.00. på Rampelys. 

Tilstede var repræsentanter fra: Lydpotten, Riverboat Jazzfestival, B Sharp, Metalcruise, 
Silkeborg Jazzklub, Teknikken, La Casita, Muffis og Musikrampen samt Bestyrelsen 
Kulturhuset Rampelys og Freddie Davidsen. 

 

1. Valg af dirigent. Freddie Davidsen blev valgt.  

2. Årsberetning fra bestyrelsen. Godkendt.  

3. Beretning fra medlemsforeningerne.  

Silkeborg Jazzklub: Afholder minimum et arrangement årligt, samt b - møder.  

B Sharp: Afholder samme antal koncerter som de plejer. Foråret er gået fint, men det har knebet lidt 
med billetsalget hen over efteråret. Charlie har valgt at takke af som formand. Der arbejdes på at 
tiltrække noget yngre publikum.  

Metalcruise: Har afholdt deres første arrangement i huset og arbejder på at afholde et arrangement 
igen til efteråret. På sigt er der tanker om et forårsarrangement også.  

Lydpotten: Der er lavet aftale med kommunen, så der arbejdes nu på at finde nye lokaler.  

Teknikken: Opgraderinger med ny mixer og nye højtalere, så lyden bliver bedre i annekset og ved siden 
af scenen.  

Muffis: Det kører fint, der er venteliste på at komme og spille og der er rigeligt med frivillige der gerne vil 
hjælpe.  

Musikrampen: Det går glimrende, går fra et underskudsår til et overskudsår. De afholder en del 
koncerter på Rampelys i det kommende år.  

Riverboat Jazzfestival:  Er tilbage igen og afholder koncerter under festivalen i samarbejde med 
Silkeborg Jazzklub. 

La Casita: Tak fra Hans Kurt til alle for et godt samarbejde.  

4. Godkendelse af regnskabet.  

Fremlagt og godkendt. Vi kommer ud med et lille overskud.  

5. Godkendelse af budget for det kommende år.  

Fremlagt og godkendt. 

6. Fremlæggelse og drøftelse af ideer for det kommende år.  

Ide fra B Sharp om at TV2 Østjylland evt. kunne komme og laver reportager fra nogle af koncerterne, 
evt. samarbejde foreningerne i mellem? 

Flatpay er sat i gang og forventes at køre engang i april. 



Forslag om vedtægtsændringer på næste GF, så der kan konstitueres i stedet for at der skal vælges 
direkte til poster. 

 

7. Indkomne forslag. Der er ikke kommet nogle indkomne forslag. 

8. Valg af bestyrelse. 

På valg er: 

Formand Flemming Jespersen (Modtager ikke genvalg) Søren Kristian Wenzel Nielsen er valgt til ny 
formand.  

Kasser Lars Weber Carlsen (Modtager genvalg) Genvalgt. 

John P. Christiansen (Modtager genvalg) Genvalgt. 

9. Evt. 

NP, Ide fra Lydpotten. Backstage står ofte ulåst under koncerterne, skal man overveje om der skal 
kunne låses af under arrangementer med en form for kodelås. Bestyrelsen kigger på det. 

 


